
     

Αθήνα, 16 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υ/Ο Υφυπουργού Πολιτικής  

  Προστασίας) 

  

Θέμα: «Καταγγελία για κρούσμα κορωνοϊού στα χειρουργεία του ΠΓΝ Πατρών» 

Σύμφωνα με καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ, νοσηλεύτρια  του αναισθησιολογικού του ΠΓΝ 

Πατρών βρέθηκε θετική στον κορωνοϊό και εργαζόταν κανονικά για 2-3 μέρες μετά την 

επιστροφή από άδεια έως ότου εμφανίσει συμπτώματα. 

Στη συνέχεια, έγινε απολύμανση στους χώρους, ενώ τα χειρουργεία λειτουργούσαν 

κανονικά, με απόφαση της επιτροπής λοιμώξεων δεν τέθηκαν σε καραντίνα οι 

εργαζόμενοι και, μόνο σε περίπτωση που κάποιος εργαζόμενος εμφανίσει συμπτώματα, 

να ληφθεί δείγμα για εξέταση. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Για ποιο λόγο δεν έγινε προληπτικός έλεγχος στους εργαζόμενους; 

2. Κρίθηκε επαρκής η απολύμανση των χειρουργείων; 

3. Για ποιο λόγο δεν τέθηκαν οι εργαζόμενοι σε καραντίνα; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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